



Little Caesars® *Fundraising*

Make our world famous pizza in your own kitchen!

(888) 452-5487 • PizzaKit.ca



IT'S PIZZA TIME... *Oh Yeah!*



Makes 3

Pepperoni Pizza Kit

A family favourite! Enjoy our signature pizza crust topped with our famous sauce, 100% real Mozzarella and Muenster cheeses, and a generous portion of our tasty pepperoni.

Makes three 12" pizzas.

\$29 - P

Trousse à pizza au pepperoni

Un préféré des familles! Notre croûte signature avec notre célèbre sauce à pizza, garnie de fromage Mozzarella et Muenster 100 % authentique et d'une portion généreuse de notre délicieux pepperoni.

Donne 3 pizzas 30.5 cm (12 po).



Makes 3

Cheese Pizza Kit

Loaded with our custom blend of 100% real Mozzarella and Muenster cheeses, this one is loved by both kids and adults. Plus, it's easy to add your own toppings to create your family's favourite recipe.

Makes three 12" pizzas.

\$27 - C

Trousse à pizza au fromage

Truffé de notre mélange à fromage Mozzarella et Muenster 100% authentique, c'est un préféré auprès des enfants comme des adultes. De plus, il est facile d'ajouter vos propres garnitures pour concocter votre recette familiale préférée.

Donne 3 pizzas 30.5 cm (12 po.)

YOU HAD ME AT *Pepperoni!*



New! Thin Crust Pizza Kit

A crunchy crust is the foundation for a pizza taste explosion. You'll savour each bite loaded with our secret recipe pizza sauce, 100% real Mozzarella and Muenster cheeses and tasty pepperoni.

Makes three 12" pizzas.

\$29 - TC

Nouveau! Trousse à pizza pâte fine

La croûte de cette pizza est aussi croustillante qu'un craquelin. Une pizza pleine de saveurs avec notre sauce, des fromages Mozzarella et Muenster authentiques et des délicieux pepperoni.

Donne 3 pizzas 30.5 cm (12 po)



Personal Pepperoni Pizza Kit

Quick and delicious! Perfect for after-school snacks, quick meals, sleepovers, and birthday parties. Kids have fun making their very own pizza creation.

Makes nine 6" pizzas.

\$29 - PP

Lot pizza au pepperoni, portion individuelle

Rapide et délicieuse! Parfaite pour les collations après l'école, manger sur le pouce, les soirées pyjama, et les fêtes d'anniversaire. Les enfants s'amuseront à confectionner leur propre pizza.

Donne 9 pizzas 15.2 cm (6 po).

Order Online at PizzaKit.ca

Cheese? **YES, PLEASE!**



Makes 3

Italian Cheese Bread Kit

A customer favourite! The mouth-watering flavours of garlic, butter, Parmesan cheese, and our own Italian spices top our custom blend of 100% real cheeses. A perfect pairing with pasta or salad.

Makes three 10" breads.

\$27 - IB

Trousse à pain au fromage italien

Un préféré des clients! Des saveurs alléchantes d'ail, beurre, parmesan et nos propres épices italiennes avec du fromage Mozzarella et Muenster 100 % authentique.

Donne 3 pains 25.4 (10 po).



Makes 54

Crazy Bread® Kit with Crazy Sauce®

Enjoy our world-famous Crazy Bread topped with the delicious flavours of butter, garlic and Parmesan cheese. Served with our famous Crazy Sauce. A perfect side to our pizza.

Three loaves make 54 Crazy Bread sticks.

\$22 - CB

Trousse Crazy Bread® avec Crazy Sauce®

Dégustez notre Crazy Bread de renommée mondiale garni de délicieuses saveurs de beurre, ail et Parmesan. Servi avec notre fameuse Crazy Sauce.

Donne 54 morceaux de Crazy Bread.

Hello **SWEET TOOTH!**



Chocolate Chunk Cookie Dough

Premium artisan chocolate chunks nestled in a chewy, golden cookie. This family favourite is loaded with flavour!

Makes 30 cookies.

\$22 - CH

Pâte à cookie aux morceaux de chocolat

Des morceaux de chocolat artisanaux de première qualité nichés dans des biscuits moelleux et dorés. Ce favori de la famille est plein de saveur!

Donne 30 cookies.



Oatmeal Raisin Cookie Dough

Homestyle goodness in every bite! Wholesome oatmeal, plump raisins, and a hint of cinnamon make this cookie a winner.

Makes 30 cookies.

\$22 - OR

Pâte à cookie flocons d'avoine et raisins secs

Un bonheur traditionnel vous attend dans chaque morceau ! Des flocons d'avoine sains, des raisins secs bien ronds et un peu de cannelle font de ce cookie un gagnant.

Donne 30 cookies.

Order Online at PizzaKit.ca

IMPORTANT:

DON'T FORGET TO COLLECT PAYMENT WHEN THE ORDER IS PLACED OR YOU CAN ORDER ONLINE WITH A CREDIT CARD AT PIZZAKIT.CA

THANK YOU FOR YOUR SUPPORT!

SELLER'S NAME: / NOM DU VENDEUR :

SELLER'S PHONE #: / NUMÉRO DE TÉLÉPHONE DU VENDEUR :

ORGANIZATION NAME: / ORGANIZATION :

TEACHER: / INSTITUTEUR :

DATE TO TURN IN ORDER FORM & PAYMENT: / DATE DE DÉPÔT DU BON DE COMMANDE ET DU PAIEMENT :

Make cheque payable to your organization (not Little Caesars)

PICK UP DATE & TIME: / DATE ET HEURE DE COLLECTE :

NAME/NOM, PHONE/TÉLÉPHONE

**GROUP
EARNs
\$6 PROFIT
ON
EVERY KIT**



Price	Kit Name	Code	Total Kits	Amount Paid
\$29.00	Pepperoni Pizza Kit	P		
\$27.00	Cheese Pizza Kit	C		
\$29.00	NEW! Thin Crust Pizza Kit	TC		
\$29.00	Personal Pepperoni Pizza Kit	PP		
\$27.00	Italian Cheese Bread Kit	IB		
\$22.00	Crazy Bread Kit with Crazy Sauce	CB		
\$22.00	Chocolate Chunk Cookie Dough	CH		
\$22.00	Oatmeal Raisin Cookie Dough	OR		
	TOTAL		TOTAL KITS	AMOUNT PAID

For your convenience, please remember to tally the rows and columns to ensure your order is accurate.